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Z A P I S N I K 

 
 

2. seje Sveta staršev Vrtca Tržič, ki je bila v sredo, 13. 11. 2024, ob 17. uri v enoti Palček. 

 

 

Prisotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič: 

Sandra Vugrinec, Nina Štucin, Urška Kramar, Grega Žemlja, Matjaž Pavlič, Tea Mokorel, 

Armina Vukalič, David Špehar, Nastja Hladnik, Anže Višnar, Lidija Fister, Alja Grum, 

Maša Teran, Aleksandra Ristova, Selma Murgič, Kaja Rokavec, Jana Podlipnik. 

 

Drugi prisotni:  

Ravnateljica Vrtca Tržič Tatjana Blaži, Katarina Vujinović– zapisnikar 

 

Opravičeno odsotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič: 

Manca Smolej, Lara Pernuš, Karmen Kovač, Špela Kogovšek Sajovic, Urban Ahačič, Katja 

Kirn, Kora Balukčič, Leon Hladnik. 

 

Drugi odsotni člani Sveta staršev Vrtca Tržič:  

Špela Mandelc Žvikrat, Ana Ostrelič, Anže Škrjanec, Sebastijan Skumavc, Goran Makarić, 

Lara Mlakar, Esmira Biberović, 

 

 

Dnevni red: 

1. Imenovanje članov v Svet zavoda Vrtca Tržič (Tatjana Blaži). 

2. Vprašanja, predlogi, pobude 
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Ad 1. 

Ravnateljica je pozdravila vse navzoče in se jim zahvalila za udeležbo. Nato je 

predstavila delovanje sveta zavoda ter poudarila, da bo članstvo v svetu zavoda 

predstavljalo pomembno funkcijo. Pojasnila je, da bo po novem letu objavljen razpis za 

novega ravnatelja, pri čemer bo svet zavoda imel ključno vlogo pri postopku izbire. 

 

Po uvodnem nagovoru je ravnateljica predala vodenje seje predsedniku sveta staršev. 

Matjažu Pavliču. 

 

Predsednik sveta staršev je pozval prisotne k predlaganju kandidatov. Predlagani 

kandidati so bili: David Špehar, Nina Štucin, Jana Podlipnik. 

Drugih predlogov kandidatov ni bilo. 

Vsi kandidati so ustno soglašali s kandidaturo.  

Glasovalo je 17 prisotnih od 32 staršev. 

 

Sklep: Člani Sveta zavoda Vrtca Tržič – predstavniki staršev za mandat od 2024 do 2028 

oz. do izpisa otroka iz vrtca so David Špehar (Kovor), Nina Štucin (Deteljica), Jana 

Podlipnik (Palček). 

 

Ad. 2 

Ravnateljica je starše obvestila, da lahko del svoje dohodnine namenijo tudi vrtcu. 

Dogovorjeno je bilo, da se bo prek eAsistenta staršem poslalo obvestilo s podrobnimi 

navodili o tej možnosti. 

Prav tako je seznanila prisotne, da je občinski svet sprejel odločitev o zvišanju cen 

oskrbnin. Šolsko leto 2023/2024 je vrtec zaključil s 34 oddelki, šolsko leto 2024/2025 

pa pričel z 32 oddelki. V skoraj polovici teh oddelkov je število otrok v skladu z 

zakonskim normativom, torej nezvišanim normativom, kar omogoča boljše pogoje za 

delo, tako z vidika prostorskih kapacitet kot strokovnega pristopa. Po besedah 

ravnateljice bo do leta 2028 v celoti uveljavljen nov Pravilnik o normativih in 

minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo vrtca, ki predvideva večjo notranjo 

igralno površino na otroka, s posledičnim zmanjševanjem števila otrok v oddelkih, kar v 

vrtcu želimo postopno zagotavljati. To bo omogočilo strokovnim delavcem, da se bolj 

posvetijo posameznim otrokom. Poudarila je tudi, da ima naš vrtec na Gorenjskem še 
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vedno eno nižjih cen oskrbnin. Po novem letu bo uveden nov plačni sistem, v katerem se 

bodo javnim uslužbencem spremenila uvrstitev v plačne razrede in plačna lestvica, kar 

bo tudi verjetno vplivalo na ceno oskrbnin. Draži se tudi hrana. 

V enoti Palček so namestili solarni sistem in s strani izvajalca je zagotovljeno, da je 

varen. Ravnateljica se namreč ni strinjala, da se sistem namesti zaradi slabe izkušnje v 

OŠ Bistrica. V prihodnje si prizadevamo za dosego samooskrbe s toplo vodo. Kar zadeva 

prehrano, ravnateljica izpostavlja izzive zaradi naraščajočih cen ter novih smernic na 

področju prehrane. Omenila je, da doplačilo staršev trenutno znaša povprečno 36 % 

polne cene oskrbnine. 

 

Predstavnik staršev je zastavil vprašanje, zakaj strokovni delavci staršev ne obveščajo o 

pojavu nalezljivih bolezni v skupinah. Omenjeno je bilo, da so v skupini zaznali primere 

uši, škrlatinke in glist, vendar starši o tem niso bili obveščeni. Ravnateljica bo raziskala 

situacijo. 

 

Naslednje vprašanje je bilo, ali se bo zaradi gradbenih del pri Osnovni šoli Križe 

spremenil prometni režim v enoti Križe. Ravnateljica na to vprašanje ni mogla 

odgovoriti, saj do zdaj ni prejela nobenih informacij o spremembah. 

 

 

Seja se je zaključila ob 17.25. 

 

Zapisala:      Predsednik Sveta staršev Vrtca Tržič 

Katarina Vujinović       Matjaž Pavlič 


